5 things to do in Dubai to celebrate Kuwait National Day

Amazing events and activities will be held in Dubai to celebrate the National Day of the State of Kuwait, on 25 February.  The events for this special occasion reflects the strong and fraternal relations between the UAE and Kuwait and the peoples of both countries.
1. Burj Khalifa for a world-class show honoring the country's 58th anniversary.

2. Fireworks show, Visitors of Beach Canteen behind Sunset Mall and Dubai Festival City Mall will get the chance to watch spectacular fireworks show at the beach at 8:15pm.

3. Two Seasons Hotel & Apartments offers free tickets to Dubai Parks and Resorts along with your stay in luxury suites and apartments.

4. Children’s City in Creek Park is organizing immersive programs for Kuwaiti families from 21 to 25 February.

5. The Green Planet. Take a walk through a tropical rainforest right here in Dubai for this special day. Head down to The Green Planet in the chic open-air shopping district of City Walk to be transported into a natural ecosystem filled with flora and fauna.



 5فعاليات يمكنك حضورها في دبي احتفالا باليوم الوطني لدولة الكويت
احتفالا باليوم الوطني لدولة الكويت ،الموافق 25 فبراير ستقام فعاليات وأنشطة مذهلة في دبي تعكس أحداث هذه المناسبة الخاصة العلاقات القوية والأخوية بين دولة الإمارات العربية المتحدة والكويت وشعب البلدين:

1. يقيم برج خليفة عرض عالمي المستوى تكريما للذكرى الثامنة والخمسين للكويت.
1. [bookmark: _GoBack]ستتاح للزوار مشاهدة عروض الألعاب النارية ، على الشاطئ  خلف صن سيتي مول و دبي فستيفال سيتي مول فرصة مشاهدة عروض الألعاب النارية الرائعة على الشاطئ في الساعة 8:15 مساءً.
1. يوفر فندق توسيزينز للشقق الفندقية تذاكر مجانية إلى دبي باركس آند ريزورتس بالإضافة إلى إقامتك في أجنحة وشقق فاخرة.
1. تنظم مدينة الأطفال في كريك بارك برامج ممتعة للعائلات الكويتية من 21 إلى 25 فبراير.
1. يمكنك السير في الغابات الاستوائية المطيرة في دبي احتفالا بهذا اليوم الخاص من خلال الحديقة الخضراء في سيتي ووك بمنطقة التسوق في الهواء الطلق الأنيقة وسط نظام بيئي طبيعي مليئ بالنباتات والحيوانات.
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